
Referat fra konstituerende møte i SU, Slettheia skole 

Onsdag 28. november, klokka 18.00-19.30.  

Til stede:  
Haakon Winger Eide (foreldrerepresentant, SU-leder) 
Espen Berge (foreldrerepresentant) 
Maarten Berge (foreldrerepresentant/FAU-leder) 
Trine Vestberg (representant for de pedagogiske ansatte) 
Bente Hauge (representant for de pedagogiske ansatte) 
Uriel Michael Milinski (elevrådsleder, 7a) 
Alma Helene Dettmer-Mathiassen (vara, 7a) 
Tore Mydland (rektor) 
 
Forfall/ikke møtt:  
Eivind Ruud (politisk representant) 
Isabel Lalita Pedersen (nestleder i elevrådet, 7b) 
Heidi Gimre (representant for de andre ansatte) 
 

Sak Innhold Ansvar Referat/vedtak 

27/24 Møteplan for skoleåret Håkon 

Vi fortsetter med møter på onsdager, klokken 18.00.  
 
Uke 5: 
- Skolens informasjonsarbeid   
- Skolens bemanningsplan 
- Skolens økonomi  
- Endringer fra skoleruten 
  
Uke 12: 
- Plan for etter- og videreutdanning av ansatte 
- Disponering av undervisningstimetallet   
- Skolens psykososiale miljø 
- Skoleturer 
  
Uke 17: 
- Skolekretsgrenser 
- Trafikkforhold og skoleskyss  
- Skolens sosiale handlingsplan 
- Lokalt ordensreglement 
- Elev- og foreldremedvirkning 

28/24 

Informasjonsaker  

• Støymåling og 
ventilasjon i brakkene 

• Økonomi 

• Bemanning/sykefravær 

• Trafikk 

• Elevrådet 

Tore 
 
Uriel 

Brakkene:  
Det er foretatt støyvurdering av brakkene, av miljørettet helsevern. 
Alt er etter foreskriftene, men pga individuelt ønske så supplerer vi 
med gardiner i ett av klasserommene. Ventilasjonen fungerer som 
den skal.  
 
Økonomi:  
Vi går mot et stort underskudd, som i stor grad skyldes høy 
bemanning pga sammenslåingen. Vi har også noe ekstra bemanning 
pga enkeltelever som utfordrer.  
 
Trafikk:  
Trafikkaksjonen til skolen/FAU førte ikke til forbedring av 
trafikkulturen blant foreldre. For mange foreldre opptrer uaktsomt 
når de leverer/henter.  
 
Elevrådet fortalte litt om hva de jobber med for tiden:  

• Sosiale mål 

• Utstyr i lånebua 



• Ting som må fikses 

• Turneringer 

• Ønske om dugnad sammen med FAU 

• Spesielle dager (fargedager etc.) 

29/24 

Evalueringsprosess 
sammenslåingen 

• Ledelsen 

• Elevene 

• Personalet 

• Foreldrene 

Tore  
 
Alle 

Skolen ønsker innspill på evalueringsprosessen rettet mot foresatte 
og elevene. Skolen vil gjennomføre ulike prosesser, muligens i 
samarbeid med Oppvekst sentralt.  

30/24 
Fellesskapende didaktikk 
og inkluderende 
undervisningspraksis 

Tore Saken utsettes til neste møte.   

31/24 Nasjonale prøver 2024 Tore 
Rektor orienterte om årets resultater. Skolen har økt på lesingen og 
engelsken er bra. Man ligger lavt på regning. Det er vanskelig å si 
noe sikkert om hvorfor man har et bedre resultat på lesingen i år.  

32/24 
Skolens arbeid med 
læringsmiljø 

Tore Saken utsettes til neste møte.   

33/24 SFO Håkon 

Det ble spurt litt omkring bemanning og lokaler på SFO. Rektor 
svarte ut dette. SFO driver med en god nok bemanning, og i gode 
nok lokaler. Det tok litt tid i høst før man fikk innarbeidet rutiner, 
bl.a. rundt måltider. Dette fungerer nå mye bedre.  

34/24 Eventuelt  Ingen saker 

 
 


